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How to Use Give Me 10 Resources 

Welcome to Give Me 10! Here, you can find many English activities 

designed to get students to open their mouths and speak English. Each 

game can be played in 10 minutes. It can be an icebreaker to start class, an 

activity to end class, or a fun activity anytime throughout the school day. 

To save you time, each activity takes no more than 10 minutes to prepare.  

Before Class 

1. Watch our 3-minute Activity Video to learn how to play the game and 

watch our teachers play a demo game.  

2. Watch our 1-minute Teaching Tips video for tips on sentence patterns 

and vocabulary to use in the game. 

3. Check our Lesson Plans for extensive lists of sample sentences and 

vocabulary to use. Our Lesson Plans also include variations on some of 

the activities such as: Team Version, Challenge Version, and Online 

Version.  

4. For games that need worksheets, print out our ready-made 

worksheets for your class. For games that need PowerPoints, 

download our ready-made PowerPoints.  
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5. Each activity is labelled by grade level and English level. 

 Beginner (Grades 3-4)★☆☆☆ 

 Basic (Grades 5-6)★★☆☆ 

 Medium (Grades 7-9)★★★☆ 

 High (Grades 10-12)★★★★ 

Example,  

國小英語口說教學活動教案 No: ESP001-2 

Activity: Sit Down If… 如果…就坐下 

Materials: A list of sentences 
Class size: Any 
Level: ★★☆☆ 
Target grades: 5-6 
Learning objectives: 1. Practice listening to and giving commands. 
                 2. Review vocabulary. 

*Feel free to choose a higher or lower grade level according to the English 

level of your class. 

Helpful Tips 

1. Are there particular verb tenses, sentence patterns, or vocabulary you 

would like to review? These are listed in our contents page. Check our 

contents page before choosing an activity.  

2. Some of the activities can be played online. Check our contents page 

to find activities that can be played online.  

Grades 5-6 
★★☆☆ 
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3. Are you pressed for time? Read our Lesson Plan then watch the last 

half of our Activity Video for a quick demo of the game. 

During Class 

1. Give the game instructions to your students. Play the game. 

2. Alternatively, you can also play the Activity Video for them, let the 

video teach them the game instructions.   

 
 
 
 

如何使用 Give Me 10 資源 

歡迎使用 Give Me 10！在這裡你可以找到許多為讓學生開口說英語而設計的

英語活動。每個遊戲都可在 10 分鐘內進行。它可作為上課前的破冰遊戲、結束

課程的總結遊戲，或是㇐天當中隨時都可進行的樂趣活動。為了節省你的時

間，每項遊戲的準備時間都不會超過 10 分鐘。 

 

上課前 

1. 觀看 3 分鐘活動影片以學習遊戲規則，並觀看我們老師的演示。 

2. 觀看 1 分鐘教學提示影片，了解在遊戲中會使用的相關句型和詞彙。 

3. 察看課程計畫(口說活動影片搭配教案)以獲取更多的示範例句與詞彙清單。

課程計畫亦包含㇐些活動進化版指引，例如：團隊版、挑戰版與線上版。 
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4. 需要用到學習單的遊戲，請你事先列印我們製作完備的學習單。需要運用投

影片(PowerPoint)的遊戲，請下載我們製作的 PowerPoint 檔案。 

5. 每項活動都按年級與英語程度標記。 

 初級（三年級~四年級）★☆☆☆ 

 基礎（五年級~六年級）★★☆☆ 

 中級（七年級~九年級）★★★☆ 

 高級（十年級~十二年級）★★★★ 

範例 

國小英語口說教學活動教案 No: ESP001-2 

活動名稱: Sit Down If…如果…就坐下 

教材: 句子清單 

班級人數: 不拘 

程度: ★★☆☆ 

年級: 5-6 

學習目標: 1.練習聽力與給予指令。 

         2.複習詞彙。 

*你可根據班級的英語程度，自行選擇較高或較低年級的版本。 

 

 

5-6 年級 

★★☆☆ 
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小提醒 

1. 你有特別想複習的動詞時態、句型或詞彙嗎？這些都列入內容編表頁面。選

擇遊戲前可先行參考那些頁面。 

2. 部分活動亦可以在線上進行，此資訊也收列於內容編表頁面。 

3. 你的時間有限嗎？可先閱讀我們的課程計畫，然後觀看我們活動影片後半部

分的快速示範。 

 

課堂上 

1. 向學生說明遊戲規則並進行遊戲。 

2. 或是直接為他們播放活動影片，說明遊戲規則。 


